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If you would like to SUBSCRIBE to the weekly CDAA Newsbrief please provide your name and email address to info@cdaa.ca.  If you would like to be REMOVED from the weekly CDAA Newsbrief distribution list, please provide your request, citing your name and email address to info@cdaa.ca. 
Si vous souhaitez vous INSCRIRE au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez nous fournir votre adresse électronique à info@cdaa.ca. Si vous souhaitez être RETIRE de la liste de distribution au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez soumettre votre demande à info@cdaa.ca en indiquant votre nom et adresse électronique.
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Oral Health  
	The 10-second toothbrush: First new design in 1,400 years unveiled at CES

	ca.news.yahoo.com • January 13th, 2019

	Permalink


 
	Dental Flossing, Other Behaviors Linked with Higher Levels of PFAS in Body

	www.oralhealthgroup.com • January 12th, 2019

	Permalink


 
	Minnesota Dental Association Releases Opioid Support Materials for Dentists and Patients

	www.oralhealthgroup.com • January 12th, 2019

	Permalink


 
	Increased use in cannabis could be bad for dental hygiene

	www.digitaljournal.com • January 14th, 2019

	Permalink


 
	New Health Canada campaign warns youth about risks of vaping

	globalnews.ca • January 13th, 2019

	Permalink


 
	Orange juice may get squeezed out of Canada's revised food guide

	www.cbc.ca • January 14th, 2019

	Permalink


 
	The long road to a new Canada's Food Guide

	www.cbc.ca • January 13th, 2019

	Permalink



 
CDAA will be sunsetting its weekly e-newsbrief, effective the week of March 4, 2019.  You will receive the final iteration of the e-newsbrief in your inbox on March 6, 2019.  Thank you for subscribing.  Thank you to Scrubs Canada, TD Meloche and Colgate for their support over the past two years.  Their support made the CDAA e-newsbrief possible.  CDAA looks forward to new and innovating ways of connecting with you on issues related to the oral health of Canadians.


L’ACAD annulera son bulletin électronique hebdomadaire, à compter de la semaine du 4 mars 2019. Vous recevrez l’itération finale du bulletin électronique dans votre boîte de réception le 6 mars 2019. Merci de votre abonnement. Merci à Scrubs Canada, TD Meloche et Colgate pour leur soutien au cours des deux dernières années. Leur soutien a rendu possible le bulletin électronique de l'ACAD. L’ACAD attend avec impatience de nouvelles façons novatrices d’établir des liens avec vous sur des questions relatives à la santé bucco-dentaire des Canadiens.
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  Staying safe on winter roads tips / 
[bookmark: _GoBack]  Conseils pour rester en sécurité sur les routes en hiver 


	Winter weather in Canada can be extreme. Affinity program partner TD Insurance shares a few precautions before you hit the road. #ad ► https://go.td.com/2jzCWrV


		
	Vous préparez vos vacances ou un voyage d’affaires? Renseignez-vous sur l’assurance voyage Solution sans frontières de notre partenaire de programme d’affinité, TD Assurance. #publicité ► https://go.td.com/2xAsDKH
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DISCLAIMER: Articles and advertisements, as well as their claims, do not necessarily represent the viewpoints/opinions of the Canadian Dental Assistants Association (CDAA). The CDAA is not responsible for grammatical errors, misspelled words, unclear syntax or errors in translations, in original sources.  
AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ: Les articles et annonces, ainsi que leurs revendications, ne représentent pas nécessairement les points de vue / opinions de l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires (ACAD). L’ACAD n'est pas responsable des erreurs grammaticales, des mots mal orthographiés, de la syntaxe imprécise ou des erreurs dans les traductions, dans les sources originales.
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